



Hassan Abdullah AlShuaiby
Chairman of the Board of SICO Capital



Bassam Abdulaziz Noor
Chief Executive Officer at SICO Capital

Bassam Abdulaziz Noor Appointed as New Chief Executive Officer of SICO Capital in Saudi Arabia

SICO, a leading GCC asset manager, investment bank, and brokerage with direct presence in Bahrain, KSA, and UAE is pleased to announce the appointment of Mr. Bassam Abdulaziz Noor as the new Chief Executive Officer (CEO) of its fully owned subsidiary, SICO Capital Company in Saudi Arabia, effective 1 January, 2024.

Bassam brings more than 20 years of experience in investment and management regionally and globally. Prior to joining SICO Capital, Bassam was the Chief Investment Officer for Alternative Investments at Derayah Financial and significantly contributed to increasing AUMs for alternative investments. He also held prominent roles in local and regional firms such as Alrajhi United, Arcapita Bank, and Gulf International Bank. Bassam holds a double bachelor's degree with honors in Finance and Management Information System from University of South Florida and is a CFA charterholder.

"SICO Capital established a strong foundation in the previous years and is now entering a growth phase with an aim to enhance its position as a top asset manager and capital market entity. We are therefore very excited that Bassam is joining as new CEO to lead our activities in the Kingdom. His extensive strategic and business experience coupled with local market expertise, make him an excellent fit to lead SICO capital's growth plans," said **Mr. Hassan Abdullah AlShuaiby, Chairman of the Board of SICO Capital.**

"I am honored to join SICO Capital and become part of SICO, an established regional asset manager with a long and successful track record in several markets. I look forward to working with the board of directors and the team and am confident in our ability to achieve our growth plans and establish strong relations with our clients, I have complete trust in the company's abilities and resources to leverage significant investment opportunities stemming from Saudi's Vision 2030," said **Mr. Bassam Abdulaziz Noor, Chief Executive Officer of SICO Capital.**

SICO Capital is a full-service investment banking firm based in Riyadh, Saudi Arabia, that offers a comprehensive range of financial services to individual, institutional, and corporate clients with multiple licenses by the Saudi Capital Markets Authority, including asset management, investment banking, and brokerage.

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with USD 6 bn in assets under management (AUM). Today SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees three wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Financial Brokerage, a specialised regional custody house, SICO Fund Services Company (SFS), and a Saudi-based Investment banking provider, SICO Capital. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



بسام عبدالعزيز نور
الرئيس التنفيذي لشركة سيكو المالية



حسان عبدالله الشعيبي
رئيس مجلس إدارة شركة سيكو المالية

تعيين بسام عبد العزيز نور رئيساً تنفيذياً لسيكو المالية في السعودية

أعلنت سيكو، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، والذي يتمتع بتواجد مباشر في مملكة البحرين والمملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة، عن تعيين الاستاذ بسام عبد العزيز نور في منصب الرئيس التنفيذي لشركة سيكو المالية، والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية والمملوكة بالكامل لسيكو وذلك اعتباراً من 1 يناير 2024.

يمتلك بسام أكثر من عقدين من الخبرة في الاستثمارات والإدارة محلياً ودولياً، حيث شغل قبل انضمامه إلى سيكو المالية منصب الرئيس التنفيذي للاستثمارات البديلة لدى شركة دراية المالية وساهم في تعزيز وتنمية الأصول تحت الإدارة لفئة الاستثمارات البديلة، كما شغل العديد من المناصب القيادية في شركة اتحاد الراجحي وبنك أركابيتا وبنك الخليج الدولي. الجدير بالذكر أن بسام حصل على بكالوريوس في المالية وإدارة أنظمة المعلومات من جامعة فلوريدا الجنوبية في الولايات المتحدة الأمريكية، بالإضافة إلى كونه حاصلاً على شهادة محلل مالي معتمد (CFA).

وبهذه المناسبة، قال الأستاذ حسان عبد الله الشعيبي، رئيس مجلس إدارة شركة سيكو المالية "نجحت شركة سيكو المالية على مدى الأعوام الماضية في وضع أسس راسخة لأعمالها في المملكة العربية السعودية، وهي الآن على أعتاب مرحلة جديدة من النمو لتعزيز مركزها كأحد أفضل مدراء الأصول في المنطقة ومزود رائد لخدمات اسواق المال. ونحن سعداء بانضمام بسام لقيادة هذه المرحلة الجديدة والاستفادة من توظيف خبراته الاستثمارية والعملية الواسعة ومعرفته العميقة بالأسواق المحلية لتنفيذ استراتيجيتنا التوسعية الطموحة في المملكة."

من جانبه، قال الأستاذ بسام عبدالعزيز نور، الرئيس التنفيذي لشركة سيكو المالية: "يشرفني الانضمام إلى سيكو المالية التي تُعتبر امتداداً جذرياً لبنك سيكو ذو السمعة المرموقة والخبرة الراسخة كأحد أبرز مديري الأصول في المنطقة. وأتطلع إلى التعاون مع مجلس الإدارة وفريق العمل المتميز في تحقيق الأهداف الاستراتيجية وتعزيز العلاقات مع العملاء في السعودية، ولدي تمام الثقة في الإمكانيات والموارد التي تملكها الشركة للاستفادة من الفرص الاستثمارية الكبيرة المنطلقة من أهداف رؤية المملكة العربية السعودية 2030".

يُذكر أن سيكو المالية شركة متخصصة في تقديم الخدمات المصرفية الاستثمارية الكاملة، ويقع مقرها في الرياض، المملكة العربية السعودية. توفر الشركة مجموعة شاملة من الخدمات المالية للأفراد والمؤسسات والشركات. كما تملك سيكو المالية عدداً من التراخيص الصادرة من هيئة السوق المالية السعودية، بما في ذلك إدارة الأصول والخدمات المصرفية الاستثمارية والوساطة.

– انتهى –

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة وصناعة السوق والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 6 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على ثلاث شركات تابعة ومملوكة لها بالكامل: سيكو للوساطة المالية وهي دار وساطة مالية مقرها أبو ظبي، وسيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية، بالإضافة إلى سيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي أخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفّر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسسية قوية، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس

مدير العلاقات العامة، سيكو

هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com